
                                                       

 

Notulen Algemene Vergadering 4 juni 2024 

Aanwezig zijn: Shandro Meerdink, Michael de Vlieger, Simon Sijbrands, Tamara van Rossum, Marvin 
van Eenennaam, Cor Jan Baltus, Christaan van Duijn en 18 leden. 

Afgemeld hebben zich: Arjan de Waal, dartteam Bar de Belt 5 

 

Shandro opent de vergadering om 19.40 uur 

 

1.Opening en mededelingen 

Er zijn 19 leden aanwezig plus 1 volmacht 

Magdalena schuift later aan  

 

2.Vaststellen agenda 

Agenda was niet geprint voor de leden, maar staat ook op facebook als je hem voor je wilt hebben. 
Deze had gekopieerd moeten zijn, waarvoor excuses. 

Verder geen wijzigingen in de agenda. 

 

3. Passeren notulen vorige vergadering 

Geen verdere vragen over de notulen van vorige vergadering. 

Bij deze vastgelegd. 

 

4.Ingekomen stukken 

Brief van Cor-Jan Baltus over huidig competitie opzet. 

Brief van Cor-Jan wordt voorgelezen door Simon aan de leden. 

Cor-Jan licht de brief toe. 



Cor-Jan adviseert bestuur en leden om te kijken of de eindtijden van de wedstrijden kunnen worden 
vervroegd. 

Hij vindt dat de wedstrijden meestal te laat klaar zijn voor werkende/schoolgaande darters. 

Het advies is uitvoerbaar door wedstrijden te beperken van 20:00 tot uiterlijk 23:15, hiermee kan 
iedereen op tijd thuis zijn voor middernacht. Dit kan door een spelvorm uit de wedstrijden te halen, en 
te gaan voor 10 punten in de wintercompetitie. En het spelformat Round-Robin in de bekercompetitie, 
verplicht op twee borden te laten spelen. 

Nota bene, wij zijn een van de weinige en dartbonden binnen de NDB die nog TacTics spelen in 
competitie verband. Tevens weerspiegelt TacTics niet de toekomst van de dartsport, daar het niet op 
topniveau en professioneel niveau gespeeld wordt. 

 

Men is het eens dat TacTics een tijdrovend spel is, maar uit de competitie halen is veel gevraagd. 

Dit is in meerdere enquêtes al besproken en heeft nooit genoeg stemmen opgeleverd. 

Marvin legt uit dat het huidig systeem (plus Captains choice) ingevoerd is om voor wedstrijdpunten te 
spelen. Dus winst/verlies/gelijkspel moet mogelijk zijn 

Optie kan dus zijn om de Captains choice eruit te halen en bierronde niet mee te laten tellen. Je speelt 
dan om 12 punten. 

Er is door sommige leden wel commentaar op de Captains choice. Meestal alleen de beste spelers 
die spelen en soms gaan teamleden tijdens Captains choice al naar huis. 

Marvin vindt een enquête hierover goed, maar niet dat dit daarna elke vergadering opnieuw ter tafel 
komt. Dit moet niet elk jaar een discussie worden op de vergadering. 

Cor Jan vindt de discussie afdwalen en wilt graag in stemmig brengen dat het bestuur gaat kijken wat 
een goede oplossing zou zijn voor de komende jaren. 

We moeten niet op de NDB wachten of zij met een landelijk format komen. 

 

Bestuur besluit het volgende in stemming te brengen: 

Bestuur gaat de komende tijd kijken hoe de tijd verkort kan worden zonder het puntensysteem te 
veranderen. 

Voor:  15 voor plus volmacht 

Tegen:   4 tegen 

Cor-Jan wenst het bestuur succes. 

 

 

 

 



Voorzitter 

Continuïteitscommissie 

Dit zijn Anna Havlova, Joey Huijsman en Cor-Jan Baltus en dit blijft zo. 

Dit hoeft niet in stemming te worden gebracht, omdat hier tijdens de JAV al voor is gestemd. 

Penningmeester 

Michael ligt de begroting toe. 

Hij heeft de posten specifiek uit elkaar gehaald zodat het duidelijker/overzichtelijker is om te lezen. 

Cor- Jan vraagt naar de auteursboete. 

Dit wordt uitgelegd door Michael en begrepen. 

Michael legt uit dat de zomercompetitie apart staat. Dit is de begroting voor volgend jaar. De huidige 
zomercompetitie valt nog onder lopend jaar. 

Superleague gaat komend jaar weer van start en wordt 1000 euro zoals afgesproken met Ira. 

Michael heeft navraag gedaan bij andere bond over de kosten voor het organiseren van een NDB 
Ranking 

Dit wordt verder onderzocht door het bestuur. 

Alex vraagt waarom Brabantcup meer begroot dan superleague. 

Michael legt uit dat Brabantcup meer spelers bevatten dan superleague en de kosten vooral in het 
eten zitten. 

In begroting gaan Brabantcup van 1500 naar 1250 euro en de jeugd van 1000 naar 750 euro. 

 

Michael biedt de begroting aan na de toelichting. 

Cor-Jan ziet graag meer geld naar jeugd en superleague. 

Je moet vooruitdenken en verduurzamen. 

Alex en Cor-Jan melden dat een back up maken voor jeugd en superleague te doen is. 

Zet budget hoger om ruimte te krijgen voor groei. 

Dat zou kunnen door een potje onvoorzien te maken op de balans zodat dit gedekt is voor de 
begroting. 

Er wordt gestemd door handopsteking over het volgende: 

Goedkeuren van de begroting plus extra 1000 euro onvoorzien opnemen in de begroting. 

Voor:  20(met volmacht) 

Tegen:  0 

Begroting met wijziging aangenomen met algemene stemmen. 



 

Vaststellen Contributie 2024/2025 

Michael legt uit dat je alleen voor de zomer lid kan worden. 

Dit wordt 25 euro. 

Blijf je lid voor de wintercompetitie dan 5 euro korting op de contributie winter. 

Leden vragen aan bestuur waarom voor de zomer zo hoog. 

Als je lid blijft ben je meer kwijt aan contributie dan een gewoon lid. Men verwacht hier veel commotie 
over. 

Michael verwachtte al dat dit een discussie zou opleveren. 

Hij stelt voor 17,50 zomer plus 17,50 als je daarna lid blijft. 

Shandro legt ander voorstel op tafel. 

10 euro voor de zomer en dan 25 euro als je daarna lid blijft. 

Dit laatste wordt in stemming gebracht d.m.v. handopsteking. 

Dit wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

Hierna volgt een persoonlijke noot van Michael. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Secretaris 

Ook voor de voorjaarsvergadering van de NDB zullen er 2 bestuursleden afgevaardigd worden. 

Op dit moment zullen dat Michael en Shandro zijn. 

 
 
Competitie  
Marvin geeft aan dat er 40 teams ingeschreven staan, waaronder 2 nieuwe.  
Een hele puzzel om alles in de beschikbare weken te krijgen.  
  
Leden vragen waarom 1 wedstrijd voor degradatie/promotie niet gespeeld is.  
Deze wedstrijd had geen nut omdat 1 team had aangegeven niet te willen promoveren.  
Als de wedstrijd gespeeld zou worden, zouden ze deze expres verliezen.  
Dit leek zo de beste oplossing.  
Vanuit de alv wordt voorgelegd om te kijken of promotie/degradatie aangepast kan worden in het 
regelement.  
  
Bekercompetitie.  
Vanuit de alv kijken over de opzet in de 2de/3de divisie.  
Ze zouden graag Round- Robin weg willen hebben en Tactic koppel terug.  
Marvin het voor komend seizoen niet weer veranderen en blijft zo.  
1ste/ere blijft ook hetzelfde  
Marvin laat de keuze om de Round-Robin op 1 of 2 borden te spelen over aan de captains.   
  
  
  
Jeugd  
De opkomst van de jeugdtoernooien viel tegen dit seizoen.  
Alleen het ouder/kind toernooi was een succes met goede opkomst.  
Simon gaat kijken hoe dit beter kan worden opgepakt voor komend seizoen.  
  
In september wordt er officieel gestart met een Darts Academy in Goes.  
Door de nieuwe verbintenis van de NDB met de JDC uit Engeland starten verschillende bonden nu 
met een darts Academy.  
Dit wordt dus ook landelijk gepromoot en hopen op deze manier het aantal jeugdleden te vergroten.  
  
Toernooien  
Uit het afgelopen seizoen blijkt dat de ranking op vrijdagavond beter bezocht werden dan de ranking 
op zaterdag.  
Tamara wil voor volgend seizoen zo veel mogelijk de ranking op vrijdag plannen.  
Het kan daardoor voorkomen dat deze in de inhaalweken vallen, maar proberen dit te voorkomen.   
  
Het inschrijfgeld voor de ranking wordt 3 euro komend seizoen.  
Bij de wedstrijdtafel kan men vanaf volgens seizoen uitsluitend met de pin betalen. 
 
Ook de verliezersronde heeft vanaf volgend seizoen prijzengeld.  
  
De bestuursbesluiten worden voorgelezen door Shandro.  
  
 
 



 
Rondvraag  
Alex geeft aan voortaan alle stukken rond te sturen ruim voor de vergadering.  
Alex  en Cor Jan zien graag dat er een balans komt bij de begroting.  
Alex stelt dat de uitnodiging van de BAV niet overeenkomt met hoe het in de statuten is vermeld. 
Het bestuur is hiervan op de hoogte en zullen dit aanpassen. 
 
  
Sluiting  
Shandro sluit de vergadering rond 22.45  
  
  
  
  


